

BG Company Profile (In Chinese & English)

兆豐科技設備有限公司於 1991 年成立，經過 32 年的發展，兆豐已成為具領導性的能源環保顧問，並就以下四個主要範疇為香港、大灣區、中國以至一帶一路地區提供廣泛的專業服務及解決方案：

1. 碳與能源管理 - 改善能源及運作效益
2. 廢物管理、廢物回收及轉廢為能
3. 綠色運輸服務 - 包括機場、大眾運輸及高速公路、氫/電動汽車等
4. IESG 基金管理 - 用於開發、部署和應用相關 ESG 解決方案，以實現 17 項聯合國可持續發展目標 (UNSDG)

兆豐從香港到中國內地、國外及「一帶一路」國家的業務得以穩定發展，有賴公司擁有這些範疇的專家級經驗及來自世界各地不同國家的優秀人才團隊。兆豐計劃將公司在 1991 年訂立的願景「塑造能源，共創美好的世界」實現至全球層面。

BillionGroup Technologies Ltd. was incorporated in 1991. With development for 3 decades, BG has successfully evolved into a leading Energy and Environmental Consultant to provide an extensive range of services and solutions for the following four directives in Hong Kong, Greater Bay Area, China, as well as OBOR Region.

1. Carbon & Energy Management for Energy Efficiency and Operational Efficiency Improvement
2. Waste Management, Waste Recycling and Waste to Energy
3. Green Transportation Services including Airports, Mass Transit System, Hydrogen/Electric Vehicles, etc.
4. ESG Fund Management for the development, deployment and dissemination of relevant ESG solutions for fulfilment of the 17 United Nation Sustainable Development Goals (UNSDG)

From Hong Kong to Mainland China, Foreign and OBOR countries, with our expert experience in these areas coupled with our top-notch talents located in different countries and regions around the world, BillionGroup has been invited to support the national development of infrastructure including Energy, Waste and Transportation. We believe that our vision “To Shape Energy for a Better World” since 1991 will be realized with coherent resonance around the world.